

# GL-E12 智慧型手錶 HD 720P 針孔蒐證 DVR

## 產品說明



### [操作]

開機自動錄影：長按 5 秒 **電源/錄影鍵**，LCD 亮起並出現 R 字，開始錄影。

停止錄影待機：錄影中，按一下 **電源/錄影鍵**，R 字熄滅，即存檔，進入待機，欲再次錄影，再按一次 **電源/錄影鍵**。**註：沒插 TF 卡或卡滿異常，則顯示 F**

暖開啟錄影：上述操作，停止錄影螢幕熄滅進入待機後，欲再次暖開機啟動錄影，按一次 **電源/錄影鍵** 喚醒螢幕後，再按一次 **電源/錄影鍵**，出現 R 字開始錄影。

存檔自動關機：長按 5 秒 **電源/錄影鍵**，則自動存檔並關機。

充電：充電時 **綠燈恆亮**，充飽燈熄，約 2~3 小時，最長勿超過 5 小時。

### [日期設定]

在根目錄下新增一個 settime.txt 文件檔，例如(2019 年 2 月 1 日 上午 8 點 6 分 6 秒)

2019.02.01 08:06:06

存檔文字文件檔後，開機測試錄影一小段。

# HD 720P Wrist watch DVR Model: GL-E12

[Charge the battery & Insert memory card]

Plug the micro USB end of cable into USB port and plug the other end into the computer or other USB power source. After charging, with golden contact facing up, insert the memory card into the TF slot. Then the device will be ready for further operations.

● **Solid green LED** - the device is charging. ● **Green LED goes off** - the device is fully charged.

**Note: The "F" shows on screen if no memory card is inserted or the card is full.**

[Date & Time setting (for Windows system)]

(1) from the desk top right-click to open Notepad, create a text(.txt)file names settime

(2) On the first line of the file, enter date and time information as year.month.day hours.minutes.seconds.

For example, suppose the times is 2017/2/1; PM08:00, please enter 2017.02.01 20:00:00

(3) Save the file to the root directory of the memory card.

## Description



## [Operation]

- (1) Power on: Press **Power/REC** for 5 seconds, the recording starts automatically when power is on.
- (2) Recording: Press **Power/REC** to start or stop recording. If the Rec is on, you'll see "R" being displayed on the screen.

**Note: The device will shut down itself in 3 minutes if no memory card is inserted.**

## (3) Turn off

the screen: With device powered on, the screen turns off automatically after 30 seconds of no operation.

**Note: If the recording is on, it continues even the screen is turned off.**

- (4) Turn on the screen: Press **Power/REC** and the screen will be turned on. Power off: Press **Power/REC** for 2 seconds.
- (5) Reset the device: Press **Reset** once, and device will be powered off.

## [Format memory card]

- (1) Power on the device by pressing **Power/REC** for 5 seconds.
- (2) Press **Reset** for 3 seconds, and "R" and "F" on the screen will start blinking alternately.
- (3) When the LCD turns off, the format is complete.

## [注意事項]

在使用本產品前，請詳細閱讀本資料，確保正確地使用產品。

※設備上的所有資料可能會因過分碰撞、雷擊、斷電等情況而被刪除，本公司不承擔和保證以上原因造成的資料遺失，故請妥善備份資料。

※嚴重晃動，物理震盪可能會導致 LCD 損壞。

※若記憶卡插反，強制推入卡座，會造成卡座損壞。

※若有溫差大的環境，會產生霧氣，請立即關閉電源，等 1 小時以上，至霧氣消散後再使用。

※電子產品常識

- 1) 在潮濕、灰塵多的環境下，都容易造成機器損壞。例如：汗水、熱氣、蒸氣。
- 2) 太陽直接曝曬或高溫的地方，例如：夏天密閉的車內及非常寒冷的地方，都容易造成機器損壞。
- 3) 震動強烈或磁場強烈的地方，例如：變壓器或磁鐵。
4. 電子產品在運作時，都需要程式運作時間，在運作中請勿連續按按鈕，以免造成當機。

[產地]臺灣

[展銷門市][綠廣興業有限公司](#)

[門市地址][臺北市南港區忠孝東路六段 388 號](#)

[E-Mail][service@taiwan-spy.com](mailto:service@taiwan-spy.com)

[Line 官方][@uuw5632b](#)